

四天三夜 柬埔寨~暹粒(吴哥窟) 4D3N Cambodia~Siem Reap

第一天 吉隆坡/暹粒 (午/晚餐)
集合于吉隆坡国际机场, 起程前往柬埔寨暹粒市抵达暹粒机场, 由专业导游接往酒店. 午餐后, 参观阿迪珊雕刻学院和手工艺品中心购物. 随之乘车前往巴肯山欣赏美丽夕阳, 吴哥窟美景一览无遗. 晚餐于当地餐馆并欣赏文化及歌舞表演

第二天 暹粒/吴哥窟 (早/午/晚餐)
早餐后, 参观大吴哥的南城门, 之后进入小吴哥的巴杨庙, 空中宫殿, 塔普伦殿, 斗象台和悦兵台等, 午餐于当地餐馆. 餐后参观周萨神殿, 塔玛农庙, 古代法院和古代圣池吴哥庙-世界七大奇观之一. 晚餐于当地餐馆.

第三天 暹粒市 (早/午/晚餐)
早餐后乘船游览洞里剎湖(世界第二大的淡水湖). 午餐于当地餐馆. 餐后参观柬埔寨民族文化村. 晚餐于当地餐馆.

第四天 暹粒/吉隆坡 (早餐)
早餐后, 由专人送往机场启程回国. 结束四天愉快旅程.

DAY 1 KUALA LUMPUR/SIEM REAP (L/D)
Meet at KLIA and depart for Siem Reap. Upon arrival, meet by our representative and transfer to check in hotel. After lunch at local restaurant, a short sightseeing: visit LES ARTISAN D ANGKOR an handicraft center for your own shopping, Continue proceed to Bakeng Hill, and can view sunset and beautiful scenery of Angkor Wat. Buffet dinner at local restaurant with cultural show.

DAY 2 SIEM REAP/ANGKOR WAT (B/L/D)
After breakfast, visit the South Gate of Angkor Thom – Bayon, Phimeanakas, Taprohm Temple, Elephant Terrance and Terrance of the Leper King. After lunch, continue visit to Chao Say Devoda, Thommanon, Banteay Kdey, Srah Srong and the Angkor Wat - one of the seven wonder in the world. Dinner at local restaurant.

DAY 3 SIEM REAP (B/L/D)
After breakfast, proceed to Tonle Sap Lake – the world second large lake, take boat ride along the river. After lunch, continue visit to Cambodia – cultural village. Dinner at local restaurant.

DAY 4 SIEM REAP/KUALA LUMPUR (B)
Bid farewell to Cambodia today. After breakfast, transfer to airport for departure flight and bringing with you sweet memories of an enjoyable holidays.

行程顺序以当地旅社安排为准, 不另行通知
SEQUENCE OF ITINERARY SUBJECT TO LOCAL GROUND ARRANGEMENT